
Agendapunt 3.  5-1-2018 Plan van aanpak energietransitie 2019-2022 

 

Met dit inspreken wil ik jullie uitdagen  daadkrachtig te zijn en blijven, net als ik u verzocht heb 

anderhalf jaar geleden bij het vaststellen van het ambitiedocument energietransitie. 

 

In de andere zaal wordt op dit moment het agendapunt : ”onderwijsaanbod voor hoogbegaafden” 

besproken. Ik hoop dat een aantal van die doelgroep hier ook vertegenwoordigd zijn. 

Toen ik, daarentegen, in het laatste jaar van mijn MAVO zat, net voor de eindexamens. Toen hadden 

verschillende klasgenoten het ontzettend druk met leren!! De jaren daarvoor hadden ze: gefeest, 

gewerkt, geprotesteerd maar niet geleerd! En nu zaten ze met hun handen in het haar, omdat ze 

zóvéél moesten weten voor het examen. Uiteindelijk slaagden sommigen met een 6, nou ja eigenlijk 

met een 5.5 

En trots dat ze waren… op het werk dat ze de afgelopen maanden verzet hadden. 

Ik zal u hier gerust stellen..  Ja ik ben hier écht goed, ik ben hier voor het agendapunt over de 

energietransitie. 

 

Heel de raad heeft namelijk besloten om te gaan voor een 6… op duurzaamheid. Met het instemmen 

met het ambitiedocument energietransitie op 10 juli 2017. 

 Heel de raad? Nee, er was één dorpje… ik bedoel natuurlijk één partij die wél een hoger cijfer wilde 

dan een 6..Gelukkig zit die partij nu in de coalitie van de raad. 

 

Net als die ijverige studenten zullen jullie natuurlijk ook eerst willen weten wat je gemiddelde is, 

zodat je weet wat je maximaal moet inzetten om het examen te slagen met een 5.5 

De 5.5 is inmiddels vastgesteld. Dat is in 2050 energieneutraal zijn. 

Het examen is ook al bepaald 25% reductie in 2025. 

Maar wat is ons gemiddelde? In 2017 stonden we nog op 7%, en nu eind 2018 begin 2019 waar staan 

we nu? 

En oh jeetje! We zijn een tentamen vergeten!  In 2020 hebben we afgesproken 20% reductie te 

behalen op de CO2 uitstoot en 20% duurzame energie op te wekken.  Dat zie ik nergens in dit plan 

van aanpak terug. 

Toch wel belangrijk om te weten waar we dan nu staan! En klagen over het vele huiswerk en dat de 

studieboeken maar achterhaald zijn hebben  nu écht geen zin meer, net als de discussie over de 

windmolens of zonneweides trouwens. 

Als u de zesjescultuur van Nederland trots wilt maken, zult u alle zeilen moeten bijzetten om de 

gewenste 5.5 in 2050 te halen!!! 

En dan vraag ik u: 



 

-Is 750.000 euro extra investeren op een energiemarkt van 250 miljoen euro alle zeilen bijzetten? 

- Is 200 elektrische palen op een Zwols wagenpark van vele duizenden auto’s de maximale inzet? 

- Is één wijk gasloos maken de oplossing van het Groningse gasprobleem? 

- Is het doorschuiven van de doelstellingen naar de volgende raadcoalitie in 2025, nu in actie komen? 

 

Ik daag u uit om deze termijn die nog maar pas in maart dit jaar begonnen is af te sluiten met een 

voldoende.  

 

Ik bedank u voor uw aandacht. 

 

 


